
Co se děje v obci 
Jmenování nového ředitele základní školy. Dne 29. 5. 

se konal konkurs na ředitele základní školy. Do konkursu se 
původně přihlásili  4 uchazeči,  ale jedna uchazečka 3 dny 
před konkursem oznámila, že už uspěla v jiném výběrovém 
řízení a že proto z konkursu odstupuje a druhý uchazeč se 
omluvil  s  tím,  že  právě  v  ten den  koná  jeho škola  akci, 
kterou  on  sám  připravoval  několik  měsíců.  Konkursní 
komise tedy hovořila se dvěma uchazeči. Nerozhodovala se 
jen na základě toho, co o sobě uchazeči sami řeknou, ale 
měla  i  informace  o  jejich  dosavadním  působení.  Oba 
uchazeči byli kvalitní a komise u obou konstatovala, že by 
mohli  zastávat  ředitelskou  funkci.  Nakonec  komise  na 
místo ředitele doporučila mgr. Karla Blažka z Uhlířských 
Janovic. Pan Blažek nastupuje do funkce 1. srpna, ale byl 
už začátkem června představen učitelskému sboru a jedná s 
dosavadním vedením školy o převzetí funkce. 

Nákup pozemku. Obec zakoupila menší pozemek (302 
m2)  v  blízkosti  čističky  odpadních  vod  v  Ondřejově. 
Pozemek  bude  zatím  využíván  jako  technické  zázemí. 
Podařilo se nám také zjistit, že Pozemkový fond vlastní

 jeden  pozemek  v  zastavitelném  území  pod  mlýnem  a 
požádali jsme o jeho bezplatný převod na obec. Pozemkový 
fond nám odpověděl, že pozemek je původem církevní, a že 
je proto podle platných zákonů jeho převod zatím blokován. 

Rozdělení  příspěvků  na  spolkovou  činnost.  Letos 
stejně jako i jiné roky se rozdělovala částka  100 000 korun 
mezi spolky na jejich činnost. 

Do  konce  května  přišlo  skoro  60  žádostí  o  zařazení 
pozemků do  zastavitelného území  v  připravované  změně 
územního  plánu.  V současné  době  jsou  už  tyto  žádosti 
zakresleny  do  katastrální  mapy a  budou v nejbližší  době 
předány  zpracovateli  k  vyjádření.  Budeme  je  také 
projednávat na nejbližším zasedání zastupitelstva dne 25. 6. 
2007.

Přebroušení  a  lakování  podlahy  sálu  v  Obecním 
domě je  třeba  provádět  zhruba  každé  dva  roky.  Oslovili 
jsme  tři  firmy,  které  tyto  práce  provádějí,  a  nejlevnější 
nabídku jsme dostali  od firmy MAN z České Bělé. Je to 
firma, která před dvěma lety už rekonstrukci sálu prováděla 
a s kterou máme dobré zkušenosti. Práce v sále začnou 2. 
července.

       O n d ř e j o v s k ý    o b č a s n í k                  vydání 22. 6. 2007

Díky vám všem, kteří myslíte na svou obec

Nedávno mi jeden Ondřejovák, zasloužilý důchodce, jen tak mimochodem sdělil: „Tak tu zastávku jsem už 
natřel.“ 

O co šlo? Opravil čekárnu na zastávce v Turkovické, kterou počmárali vandalové. Sám od sebe, prostě nemohl 
se na to dívat, opravil ji samozřejmě zadarmo, a nebylo to poprvé, kdy něco takového udělal. 

Chci mu tímto moc poděkovat. A proč neuvádím jeho jméno? Protože chválabohu není jediný, kdo myslí na 
svou obec a kdo pro ni dělá spoustu věcí, z vlastní iniciativy a bez nároku na peníze. Znám takových nezištných li
dí okolo sebe desítky nebo i stovky, chci poděkovat všem a bojím se, že kdybych uvedl jen jeho, bych byl ne
spravedlivý k těm ostatním. 

Určitě jich znáte dost i vy, a možná k nim sami patříte. Někteří  trénují děti a mládež nebo pro ně vedou 
kroužky; jiní se starají o květiny na veřejném prostranství nebo se účastní prací na úpravách svého okolí; další se 
starají o dětská hřiště; někteří podnikatelé pro obec dělají za velmi nízké ceny nebo dokonce jen za materiál; hasiči 
odpracují spousty hodin na své technice i na hasičárně, nebo uhasí požár a pak u něj hlídkují celou noc; myslivci 
pravidelně uklízejí odpadky; rybáři pečují o okolí rybníků; všechny ty dětské dny, máje, štvanice, divadla, koncer
ty a jiné pěkné akce musí někdo zorganizovat ... a určitě jsem na něco zapomněl. Je toho moc, co lidé dělají 
bez vlastního prospěchu, bez nároku na odměnu, jen proto, že vědí, že je to potřeba a mají pěkný pocit, že se zase 
něco povedlo. 

Jsem rád, že žiji v Ondřejově, nejen proto, že je to krásné městečko uprostřed krásné přírody, ale také proto, že 
okolo mě jsou lidé, kteří jsou slušní, dokážou udělat kus práce a dokážou si pomáhat. 

Martin Macháček



Stav  silnic  na  území  naší  obce,  které  má  na  starosti 
Správa a údržba silnic Kutná Hora, je dost špatný. Požádal 
jsem  proto  ředitele  SUS  pana  Dvořáka  o  návštěvu 
Ondřejova,  abych mu mohl  silnice  předvést.  Předal  jsem 
mu také soupis požadavků na opravu vozovek i dopravního 
značení.  Rozhovor  s  panem  ředitelem  byl  příjemný, 
přislíbil, že se na mě obrátí paní cestmistrová z Říčan, to se 
také stalo, soupis požadavků jsem předal i jí, ale od té doby 
se změnilo jen málo. Správa a údržba silnic opravila zrcadlo 
v Hlavačově, ale stále není vyměněno zrcadlo na křižovatce 
Choceradské a Družstevní, bylo opraveno pár děr, ale další 
stále ne. V nejbližší době budu opravy urgovat.

Montáž dopravních značek a zrcadel. V Ondřejově na 
křižovatce Průběžné a Školní, v Turkovicích u odbočky na 
náves a v Třemblatech u výjezdu z ulice Na Rybníku byla 
instalována nová zrcadla, která zvýší bezpečnost provozu. 
Instalovali jsme také řadu dopravních značek, především na 
několika sporných místech značku „Dej přednost“. Bohužel 
v  jednom případě jsme nebyli  dost  rychlí:  několik  hodin 
před tím, než byla  namontována tato značka na výjezd z 
Guthovy ulice na Pražskou, se tam stala dopravní nehoda. 
Doufejme, že další se nebudou opakovat. 

Nebezpečný  odpad sváží  u  nás  už  několik  let  firma 
Technické služby Benešov. Jen tak pro porovnání jsme si 
nechali udělat nabídku i od firmy ASP služby. Srovnáním 
ceníků  se  ukázalo,  že  Technické  služby  jsou  o  trochu 
levnější,  proto jsme u nich zůstali.  Naproti  tomu za svoz 
popelnic platíme Technickým službám víc, než kolik činí 
nabídka  firmy  ASP služby.  Připravujeme  proto  oficiální 
výběrové řízení podle pravidel, při kterém budeme vybírat z 
několika firem tu, která nám dá nejvýhodnější nabídku na 
odvoz popelnic.

Dosavadní  velitel  hasičské  zásahové  jednotky 
Ondřejov František Lán podal resignaci na svou funkci. Po 
dohodě  s  ondřejovskými  hasiči  jsme  za  velitele  navrhli 
Martina  Keclíka.  Před  několika  dny  přišel  souhlas  z 
Hasičského záchranného sboru Středočeského kraje,  který 
je podle zákona nutný, takže Martin už byl do nové funkce 
jmenován.  Přejeme  mu  co  nejvíc  úspěchů  a  co  nejmíň 
požárů. 

Středočeský  kraj  nám  přidělil  dotaci  na  okna  v 
základní škole ve výši 121 000 Kč. Na základě toho jsme 
obnovili výběrové řízení na dodavatele oken. Už loni, před 
žádostí  o  dotaci,  oslovila  škola  prostřednictvím 
poptávkových serverů dodavatele a přišlo okolo 15 nabídek. 
Letos jsme z nich vybrali pět nejlevnějších a požádali jsme 
je  o  aktualizaci  nabídky  dřevěných  eurooken.  Jako 
nejlevnější  se  ukázala  firma  Eurobyt  Plus.  Udělali  jsme 
ještě dotaz na obecní úřad v místě jejího bydliště, abychom 
si byli jisti jejím finančním zdravím, a porovnali jsme také 
profily jejích rámů a křídel s jinými nabídkami a na základě 
těchto údajů jsme ji vybrali jako dodavatele. Celá dodávka 
20 oken včetně vnějších a vnitřních parapetů, zednického 
zapravení a zateplení špalet bude stát 373 000 Kč.

V minulém volebním období  dostala  obec   žádosti  o 
odprodej pozemků v areálu ZD. Žadatelé nabízeli cenu v 
průměru  okolo  300  Kč  za  m2.  Rada  se  těmito  žádostmi 
zabývala  a  rozhodla,  že  nejsou  pro  obec  výhodné.  Obec 
vlastní poměrně málo pozemků, které by se daly prodat za 
dobrou cenu, proto s nimi musí šetřit. Budou nám sloužit 
jako finanční rezerva, až budeme potřebovat peníze nejvíc.

Stanovení stočného. Stočné v naší obci bylo v minulosti 
velmi nízké v porovnání s jinými obcemi. Zatímco

 celostátní průměr je okolo 25 Kč/m3, u nás bylo v loňském 
roce pouze 13 Kč/m3 a v předchozích letech ještě menší. 
Bohužel naše čističky potřebují značné investice, a proto
toto  nízké  stočné  nelze  udržet.  V  současné  době  je 
nejnutnější  instalace  strojních  česlí  v  Ondřejově,  které 
budou stát víc než 700 000 Kč, ale bude třeba provádět i 
údržbu van a dalších součástí čističky. Rada obce se proto 
rozhodla, že zastupitelstvu navrhne zřízení Fondu oprav a 
rozvoje kanalizace, do kterého bude odváděna část stočného 
a z kterého pak bude čerpáno na tyto nutné opravy. Jako 
cenu  stočného  pro  letošní  rok  navrhuje  rada  19  Kč/m3. 
Kdybychom nezvedli  stočné letos,  museli  bychom ho po 
stavbě  česlí  zvýšit  na  víc  než  30  Kč/m3,  abychom  tuto 
stavbu aspoň částečně zaplatili.

Martin Macháček

Jak dopadl zápis 
do Mateřské školy v Ondřejově?
 K  zápisu  se  dostavilo  požehnané  množství  dětí. 
Celkem   35.  Skutečnost  je  taková,  že  volných  míst  ve 
školce je pouze 14. Přesně tolik předškolních dětí odchází z 
mateřské školy do 1.  třídy ZŠ.  Je  třeba počítat  s  tím, že 
přibližně 2/3 dětí budou muset přijít příští rok k zápisu do 
MŠ ještě jednou.

Vzhledem k tomu, že každé dítě má právo na vzdělání, 
přednostně budou do MŠ umístěni předškoláci a starší děti. 
Příští  rok  přijde  řada  na  ty  mladší,  které  budou  o  rok 
starší.... 

Velmi příznivé je to,  že obecní  rada  se problémem 
nedostatečné kapacity školky v Ondřejově okamžitě začala 
zabývat.  Nyní  společně  zkoumáme,  zda  by  bylo  možné 
vybudovat  další  třídu  v  podkrovních  prostorách  školky. 
Společným zájmem Obce Ondřejov  i mne je samozřejmě 
spokojenost rodičů  s umístěním všech dětí v naší  mateřské 
škole. Věřím, že se nám to brzy podaří.

Za  nedlouho  se  s  naší  školkou  rozloučí  děti,  které 
budou 3. září 2007 nastupovat do 1. třídy.
Jsou to: Jakub Červenka, Jakub Hájek, Anička Kieferová, 
Natálka  Kohoutková,  Samulel  Lanžhotský,  Viktorka 
Pudíková, Vašek Sadílek, Michal Sobotka, Karinka Šafrová, 
Marcelka  Šeblová,  Eliška  Vaňková,  David  Veselý,  Vítek 
Veselý a Amálka Vystavělová.

Kolektiv  pracovnic  školky  Ondřejov  přeje  všem 
jmenovaným  dětem  vykročení   do  dalšího  života  tou 
správnou nohou....
                                                       Dana Honsová
                                                       ředitelka MŠ Ondřejov

      ============================

Mateřská škola vypisuje výběrové řízení na pozici
 

ŠKOLNICE
s nástupem podzim 2007.

Stručný  životopis  s  přehledem  praxe  můžete 
zaslat nebo dodat osobně na adresu: 

MŠ Ondřejov, Pražská 59, 251 65 Ondřejov
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Změna názvu naší školy.
Rada  školy  a   představitelé  obce   mne  pověřili, 

abych zjistil všechny podmínky postupu vedoucí ke změně 
názvu  školy.  Záměrem  je  přejmenovat  zdejší  školu  na 
školu s názvem Základní škola bratří Fričů Ondřejov.
Cílem  mého   příspěvku  je  seznámit   pedagogickou  a 
rodičovskou veřejnost s průběhem  již učiněných kroků.
  Pokyn MŠMT ČR z 21. 11. 2005 stanoví ve čl. 4, 
komu se má podat  žádost  ke schválení této změny.  Je to 
např.  Česká  školní  inspekce,  KÚ Stř.  kraje,  zřizovatel  a 
zejména byl nutný souhlas žijící osoby,  je-li návrh vázán na 
její  jméno.  Touto  osobou  je  paní  Jana  Fričová,  vnučka 
zakladatele zdejší hvězdárny. Proto  tento příspěvek podle 
mého názoru patří i do  materiálů  projektu  Astronomie  z 
pohledu staletí… .

Rád  bych  touto  cestou  poděkoval   paní  Fričové, 
která  prostřednictvím  svého  vnuka  pana  Josefa  Hájka 
z Ondřejova nám písemný souhlas  předala a získali jsme 
tak stěžejní dokument, potřebný k realizaci záměru změny 
názvu  školy.  Poděkování  si  jistě  zaslouží  i  pan  Ing.  Jan 
Brázdil, též vnuk pana Friče – zakladatele- a bratranec  paní 
Jany  Fričové.  Právě  on  se  zasloužil  o  rozšíření  rodinné 
historie Fričů , psal o ni, hovořil v TV a doplnil  podklady 
pro zpracování dokumentu paní Šárkou Bumbovou. Máme 
jako tým  tu čest být pozváni k němu na přátelskou besedu.

Pokud  tedy  nenastanou  jiné  okolnosti  a  získáme 
veškeré podklady včas, zbývá jen požádat MŠMT o souhlas 
a  změnu  v tzv.  rejstříku  školy.  To  již  ale  je  a  bude  jiná 
kapitola.

28.5.2007 Ondřejov Mgr. Jiří  Jermář, zást. řed.

Námět k diskusi
Nejlepší místní komunikace v naší obci jsou v chatové 

osadě  v  Důlích.  Proč?  Protože  si  je  místní  z  velké  části 
financují  sami.  Každoročně  požádají  obec  o  určitý 
příspěvek  (bývalo  to  okolo  5  000  Kč  za  rok,  letos,  kdy 
hodně šetříme, jsme jim poskytli jen 3 500 Kč) . Pak mezi 
sebou vyberou dohromady okolo 70 000 Kč a  za to  dají 
vyasfaltovat vždy určitou cestu v osadě. Vyjde to na každou 
chatu  jen  pár  tisíc  a  za  pohodlný  přístup  k  jejich 
nemovitostem se jim to určitě vyplatí.
 Uvažoval jsem o podobném systému spoluúčasti  i  pro 
některé jiné lokality. V tuto chvíli jsou na území naší obce z 
frekventovaných  cest  dvě  nejhorší:  v  Třemblatech  Na 
Rybníku  a  v  Ondřejově  U Kampeličky.  Kdyby  se  měly 
udělat pořádně, stála by každá hezkých pár set tisíc korun. 
V zásadě platí toto: Menší částku může obec uvolnit dřív 
než  velkou.  Kdyby se  tedy  vybralo  mezi  místními  lidmi 
např. 150 tisíc korun, obec by dodala dalších 150 nebo 200 
tisíc a cesta se může stavět třeba za měsíc. Je to schůdné? Já 
nevím, je to jen návrh k diskusi. Osobně bych klidně dal 
řekněme 15 tisíc, aby se mohla opravit ulice U Kampeličky 
a abych mohl chodit a jezdit po slušné komunikaci. Kdyby 
k tomu bylo ochotných i dalších deset rodin z Křížku, které 
tu cestu využívají,  a  obec by  přidala druhou část,  mohli 
bychom  tam  mít  pěknou  cestu.  Totéž  platí  o  cestě  v 
Třemblatech  Na  Rybníku  i  leckde  jinde.  Dávám to  jako 
námět k přemýšlení. Vím, že nikomu se moc nechce dávat 
peníze ...  ale v Důlích to funguje, a běžte se podívat, jaké 
tam mají cesty!

Martin Macháček

SDH Ondřejov 125 let
Dne 23.6.2007 Oslaví SDH Ondřejov 125 let od svého 

založení. 
Oslavy budou probíhat na náměstí od 9 h. K vidění bude 

spousta hasičské techniky, od historické po nejmodernější. 
Na místě by měl být například i hasičský tank. Dále jsou na 
programu praktické ukázky, například vyprošťování osob z 
havarovaného automobilu.

V  budově  ZŠ  proběhne  zároveň  výstava  fotografií  a 
různých  dalších  předmětů  týkajících  se  sboru,  včetně 
historického  praporu  Posázavské  hasičské  župy,  který  je 
mimo  jiné  protkávaným  stříbrem.  Normálně  je  uložen  v 
Přibyslavi v Centru hasičského hnutí, kde ho také nechali 
nedávno restaurovat za více než 300 tisíc, toto bude jedna z 
mála příležitostí kdy bude k vidění aspoň na chvíli zpět v 
Posázaví.

Srdečně zve SDH Ondřejov

Zároveň  bychom chtěli  touto  cestou  velice  poděkovat 
Posázavskému  klubu  historických  vozidel.  Obě  naše 
organizace si přibližně rok dopředu organizovaly nezávisle 
na  sobě  své  akce  na  23.  6.  2007.  Když  jsme zjistili,  že 
máme shodný termín,  bylo už pro obě organizace docela 
pozdě termín nějak měnit. Nakonec se rozhodl klub vozidel 
že o týden posune své závody a původní termín přenechá 
nám.

Sami  víme  co  by  změna  termínu  znamenala  pro  nás, 
takže si dokážeme představit jakou komplikaci znamená pro 
ně. Chtěl bych je proto tímto ujistit, že si jejich kroku velice 
vážíme a tímto jim za něj ještě jednou upřímně 

DĚKUJEME.
za SDH Ondřejov           Jan Šafra ml. starosta sboru

FOTBALOVÝ ODDÍL ŽÁKŮ A 
PŘÍPRAVKY

Žáci ve své druhé sezoně ukazují, že už se něco naučili a 
dva zápasy před koncem soutěže se drží na osmém místě 
z deseti  týmů.  Žáci  ukončí  sezonu  turnajem  na 
ondřejovském  hřišti  24.6.  účastníci:  Stříbrná  Skalice, 
Kunice, Kojetice.

Přípravka má za sebou první odehranou sezonu. Děti se 
na hřišti potkaly s mnohdy jednoznačně silnějšími soupeři, 
ale přesto celou soutěž bojovaly a dokázaly uhrát remízu v  
Mukařově a  porazit   Svojetice  a  Pacov.   S jarem se naši 
nejmenší rozloučí na turnaji  23.6. v Senohrabech.

Ve dnech 28  a 30. května proběhl nábor do týmů žáků a 
přípravky. Přihlásilo se deset nových hráčů ve věku 5-11 let, 
takže přípravka bude na podzim opět  přihlášena do soutěže 
a  žáky  posílí  pět  11ti-letých  dětí  které  už  z přípravky 
odrostly. 

Tréninky  skončí  20.6.  a  po  letní  přestávce  začneme 
trénovat od 13.8.

TURNAJ ŽÁKŮ VE FOTBALE
K VÝROČÍ  100. LET 

ZALOŽENÍ 
ONDŘEJOVSKÉHO SOKOLA 

24.6.2007 od 9 hod. se koná  na hřišti v Ondřejově
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V minulém století byla naposledy 
a i letos po čtrnácti letech 

na ni všichni rádi vzpomínají…..
        Když se pár vzpomínek doneslo až ke mně, měla jsem 
pocit,  že Ondřejovskou štvanici  si  nikdo tenkrát  nenechal 
ujít.  Ti co nesoutěžili, přišli fandit, povzbuzovat a nechali 
se pohltit tou pravou sportovní atmosférou. Některé výkony 
tehdejších závodnic se vryly do paměti nejen jim. Všichni 
se shodují v jednom : „ Byla to  strašná legrace. To bylo 
dobrý. Já si pamatuju jak…..“  
        A tak začínaly skoro všechny odpovědi na mou otázku:
 „Kdyby byla opět štvanice, šly byste do toho znovu?“
       Po 14 letech se v pátek 1. června  sešlo 30 závodnic, 10 
se omluvilo  a losování mohlo začít. Chtěla bych poděkovat 
všem zúčastněným, včetně rozhodčích, že si našli chvilku a 
přišli na toto setkání.
    Disciplíny  byly  stanoveny  v tomto  pořadí:  štafeta 
4x320m, sprint 60m, volejbal, střelba, vrh koulí a skok do 
dálky.  Rozlosovaná družstva je možné si  prohlédnout na 
nástěnce TJ Sokol Ondřejov  na náměstí i na hřišti.
   K soudcování  byli  vybráni  ti  nejdůvěryhodnější, 
jmenovitě  Jan  Kvapil,  Jiří  Staněk  ml.,   Kamil  Kabeláč, 
Martin Potměšil a Petr Kölbl.
       Na konci letošního Ondřejovského šestiboje v ten samý 
den  proběhne vyhodnocení výsledků a vyhlášení prvních 
tří  družstev.   Pro  všech  patnáct  nejlepších  závodnic  jsou 
připraveny ceny, na  které jsem získala dotaci z Obecního 
úřadu. 
     Poslední  řádky patří těm, kteří ještě váhají s programem 
na sobotu 23. června 2007.
      Přijďte se podívat, přijďte fandit, přijďte se bavit a 
přijďte oslavit 100 let TJ Sokol Ondřejov  a nenechte 
nás v tom….potit se budeme i za Vás.
  

Ivana Staňková

Prohlídky hvězdárny v Ondřejově 
Večerní pozorování pro veřejnost

Večerní pozorování oblohy pro veřejnost na hvězdárně 
Astronomického ústavu AV ČR, v.v.i. v Ondřejově jsou možná 
každé pondělí a úterý od 22:30 (začátky pozorování platí pro 
červen  a  červenec,  s postupně  se  zkracujícím  dnem  se  pak 
budou měnit),  a  to  pouze  po  předchozí  domluvě  (záleží  na 
počasí  a  provozních  podmínkách  ústavu)  na  e-mailu: 
liby@asu.cas.cz,  případně  na  telefonu  323 620 241.  Sraz  s 
průvodcem  je  u  cihlové  brány  v  areálu  Astronomického 
ústavu, kde se také nachází parkoviště, dovedou vás k ní šipky 
"směr  prohlídky".  Pozorování  je  možné  pouze  za  jasného 
počasí! Pozorování pro skupiny je po domluvě možné i v jiné 
dny  a  časy.  Cena  vstupenky  je  40,-  Kč  za  osobu.  Prosíme 
návštěvníky,  aby  respektovali  zákazy  vjezdu  motorových 
vozidel  na  pozemcích Astronomického ústavu AV ČR, v.v.i. 
Noční  obloha  se  pozoruje  z historické  západní  kopule 
vystavěné v roce 1911. V ní jsou umístěny dva dalekohledy, 
zrcadlový  o  průměru  20  cm a  čočkový  o  průměru  10  cm. 
Kopule  se  nachází  v  historické  části  hvězdárny.  Sledujte 
prosím  změny  termínů  na  www.asu.cas.cz.  Našimi 
dalekohledy  Vám  ukážeme  Měsíc  a  planety  podle  jejich 
aktuální  pozorovatelnosti  na  večerní  obloze.  Pozorujeme  i 
vzdálený vesmír mimo naši Sluneční soustavu - dvojhvězdy, 
hvězdokupy, mlhoviny a galaxie.

Pavel Suchan (suchan  @  astro.cz  )

Zpravodajství z TJ Sokol Ondřejov
V letošním roce, kdy TJ Sokol Ondřejov slaví 100 let od 
svého založení zatím byly uskutečněny tyto akce:

1.  Badmintonový  turnaj,který  byl  uspořádán  na  kurtech 
v Sázavě.
2. Dětský sportovní den,kterému nepřálo počasí a tak účast 
dětí  byla  ve  srovnání  s předcházejícími  lety  slabší.  Akce 
byla dotována Obecním úřadem Ondřejov.
3. V sobotu 16. 6. uspořádáme nohejbalový turnaj trojic. Na 
tento turnaj zveme všechny zájemce o tento sport, který se 
těší stále větší oblibě.
4.  V sobotu  23.  6.  proběhne  „Ondřejovská  štvanice“  ,tj. 
šestiboj za účasti 40 žen a dívek. Losem bylo určeno složení 
8 družstev po 5 soutěžících. Sraz startujících je v 8,00hod. 
na  fotbalovém hřišti. Akce je dotována Obecním úřadem 
Ondřejov.                                
5. V neděli 24. 6. uspořádáme fotbalový turnaj žáků. Máme 
přislíbenou účast družstva žáků z Kojetic, Stříbrné Skalice a 
pravděpodobně Kunic.
6. Ve dnech 30.6 a 1. 7. se koná HAPO tj. tradiční fotbalový 
turnaj v Havlovicích u Náchoda. Této akce se naši fotbalisté 
„A“  mužstva  zúčastní  a  věřme,  že  se  vrátí  s lepším 
umístěním než v roce 2006, kdy platili nováčkovskou daň a 
skončili na předposledním místě.
7. Ve dnech 5.7. – 7. 7. se 40 mužů (+náhradníci) ,které los 
rozdělil  do  8  mužstev  po  5  borcích,  utká  v  “desetiboji“ 
,který  obsahuje  tyto  discipliny:  100m,  1500,  vrh  koulí, 
hod  diskem,  nohejbal,  volejbal,  fotbal,  kolo,  plavání  a 
přetahování lanem. Většina disciplin  se uskuteční v areálu 
fotbalového hřiště.
8. Koncem srpna resp. začátkem září se uskuteční tenisový 
turnaj pro příchozí. Přesný termín bude určen později.
9.  28.září  se  naše  „A“  mužstvo  utká  se  SG AC Sparty. 
Fotbalový výbor se obrací s prosbou na všechny fotbalové 
fanoušky,  aby  zvážili  své  možnosti  a  sponzorským 
příspěvkem  podpořili  tuto  akci.  Bližší  informace  všem 
potenciálním sponzorům sdělí Jan Kölbl. 
    Dopoledne se uskuteční fotbalový turnaj přípravek.

Na závěr ještě pár slov k fotbalu:

„A“  mužstvo  se  vítězstvím  8  :  1  nad  Mnichovicemi 
zachránilo ve 3. tř.,ale svými výkony nenadchlo. V soutěži 
získalo (zatím) 24 bodů, když 12 bodů získalo na podzim a 
zbytek  na  jaře.  Nedařilo  se  jak  v obranné,  tak  útočné 
činnosti. Během letního přípravného období musí hráči na 
sobě pořádně zapracovat,aby výsledky v ročníku 2007-2008 
byly příznivější a naši fanouškové měli ze hry „A“ mužstva 
radost.  Kádr  mužstva  bude  posílen  o  M.Andrlíka,  a  dále 
počítáme s tím, že se podaří realizovat přestup D.Vilhelma a 
P.Žabky.  Do  mužstva  se  vrací  J.Bubeník,  který  hrál  za 
dorost v Benešově.
Protože  máme  málo  hráčů  v dorosteneckém  věku  byla 
uzavřena  dohoda  o  hostování  našich  6-8  hráčů 
v dorosteneckém družstvu S. Hrusice.
Do soutěžního ročníku 2007-2008 přihlásíme družstvo žáků 
i přípravky. 

Ing. Jan Kölbl
sekretář TJ Sokol Ondřejov
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Jak žádat o příspěvek na péči o blízkého 

Vážení občané,
vzhledem  k tomu,  že  změny  ve  vyplácení  příspěvků  na  péči 
přinesly  mnoho  nejasností,  dovolujeme  si  odpovědět  na 
 nejčastější dotazy. 

Když jsem pobíral  příspěvek  na bezmocnost  a  obdržel  
jsem v prosinci 2006 dopis, že příspěvek na bezmocnost končí, co  
bude dál? 
Nemusíte žádat znovu, ten kdo příspěvek již dostával, se nemusí o 
dávku podle nového zákona tj. příspěvek na péči hlásit, dostane ji 
automaticky.  Nejpozději  v průběhu  měsíce  února  2007  by  měl 
dostat vyrozumění od sociálního odboru Městského úřadu Říčany 
o  přiznání  nového  příspěvku.  V dopise  bude  dotaz,  jakým 
způsobem  bude  dávka  vyplácena,  zda  v hotovosti,  poštovní 
poukázkou  nebo  bankovním  převodem  na  účet.  Informaci  je 
nutno doručit na odbor sociálních věcí Městského úřadu  Říčany, 
Komenského nám. 1850, 251 01 Říčany.  

Když  jsem  dříve  pobíral  příspěvek  ve  výši  480,-Kč 
měsíčně , kolik mi nově bude přiznáno?
Budete pobírat automaticky příspěvek na péči ve výši 2.000,-Kč 
měsíčně. 

Kolik činí výše příspěvků  na péči za měsíc dle nového 
zákona o sociálních službách  : 

Příspěvky  jsou  přiznány občanům  podle stupně závislosti na 
jiné osobě dle níže uvedené tabulky: 

stupeň závislosti do 18 let dospělí 
I. lehká 3.000,-Kč 2.000,-Kč
II. středně těžká 5.000,-Kč 4.000,-Kč
III. těžká 9.000,-Kč 8.000,-Kč
IV. úplná 11.000,-Kč 11.000,-Kč 

Pokud   jsem  dosud  pobíral  částečnou  bezmocnost  a  
domnívám se, že mám nárok na vyšší stupeň závislosti co mám  
učinit?  
Podejte žádost o přezkoumání, které by mělo být vyřízeno během 
90  dní.  V případě  přiznání  vyššího  stupně  závislosti  jsou  Vám 
peníze vyplaceny zpětně od data  podání Vaší žádosti. 

Kdo může žádat o příspěvek na péči dle nového zákona o 
sociálních službách? 
O příspěvek může žádat osoba , která je závislá na pomoci jiné 
fyzické osoby a tato osoba ji zajišťuje potřebnou pomoc. 

Kde a jak mám žádat o příspěvek na péči? 
Musíte žádat na obecním úřadu s rozšířenou působností tj. , kdo je 
trvale  hlášen  v Ondřejově,  tak  na  Městském   úřadu   Říčany, 
sociální odbor, Komenského náměstí 1850  , Říčany  ( v Domě 
s pečovatelskou  službou)  .  Formuláře  „Žádost  o  příspěvek  na 
péči“ jsou k vyzvednutí též na Městském úřadě v Mnichovicích a 
to  v kanceláři  evidence  obyvatel  u  pí  Kerbicové  nebo 
v informačním centru u pí Burianové. Zároveň jsou ke stažení na 
stránkách Ministerstva práce a sociálních věcí www.mpsv.cz nebo 
www.nrzp.cz

Kdo rozhoduje  o  stupni  závislosti  a  výši  příspěvku na  
péči? 
Posudkový  lékař  na  základě  výsledků  provedeného  šetření 
v domácnosti  u žadatele ,  které provedou sociální  pracovnice a 
zdravotních  záznamů  od  ošetřujícího  lékaře,  pak   zařazuje 
žadatele  do  určitého  stupně  závislosti  .  Tímto  rozhodnutím  je 
přiznána výše příspěvku na péči. 

Může péči o osobu zajišťovat rodinný příslušník?
Ano, může. Příspěvek je možné využít i jako úhradu na výdaje 
pečující  osobě.  To  může  být  nejen  rodič,  manžel  (ka)  , 
sourozenec, vnuk , ale i soused. 

Bude za pečujícího rodinného příslušníka platit sociální  
a zdravotní pojištění stát? 
Ano bude,  když  bude  pečovat  rodinný  příslušník  celodenně  o 
pečovaného, který má nejméně druhý stupeň závislosti ,   může si 
vyžádat na Městském úřadu v Říčanech potvrzení , že pečuje o 
člověka zařazeného do druhého a vyššího stupně závislosti a s tím 
zajde  na  zdravotní  pojišťovnu  a  úřad  sociálního  zabezpečení. 
Výše příspěvku se započítává do důchodového pojištění a sociální 
a zdravotní pojištění za něj platí stát. Lidé samostatně výdělečně 
činní  či  zaměstnanci  platí  pojištění  sami.  Ti,  kteří  jsou  ve 
starobním či invalidním důchodu, nebo v evidenci  úřadu práce, 
potvrzení nepotřebují, za ně platí pojištění automaticky stát. 

Když žadatel není schopen převzít příspěvek, nebo s ním 
nesprávně zachází , co s tím? 
Městský úřad Říčany může určit takzvaného zvláštního příjemce 
v případě,  že  z důvodu  nemoci  nemůže  zdravotně  postižený 
člověk sám příspěvek přijímat a hospodařit s ním, nebo příspěvek 
nevyužívá  pro  zajištění  pomoci.  Podmínkou  je,  aby  zvláštní 
příjemce s ošetřováním souhlasil. 

Co  dělat,  když  se  sám  rozhodnu  změnit  osobu 
pečovatele? 
Změnu nahlásíte na sociálním odboru Městského úřadu Říčany. 
Nemusíte  vyplňovat  již  žádný  formulář,  stačí  poslat  dopis. 
Oznámení musí být písemné s uvedením data od kdy požadujete 
změnu pečovatele provést. Stejným způsobem je nutno oznámit 
vyplácení  dávek  jiným  způsobem,  například  místo  v hotovosti 
převodem na účet. 

Miroslava Vojtíšková
      tajemnice MěÚ Mnichovice 

Vážení stavebníci,
od   ledna  vstoupil  v platnost   nový  stavební   zákon.  S jeho 
svízelnými místy  jsem Vás  seznámila  již v minulém čísle. Dnes 
si  dovolím  uvést odpovědi na  nejčastěji  pokládané dotazy.
1)  Mohu  si   napsat   jako   stavebník   žádost  o   stavbu 
jakoukoliv  formou  na papír ?
Nové vyhlášky  určují podání žádosti   např. o  územní souhlas, 
územní  rozhodnutí, ohlášení, stavební povolení,….
 Žádost musí mít obsahové náležitosti formuláře, jež jsou  dány 
příslušnými vyhláškami  (cca 5 stran).
SÚ žádosti bez těchto  obsahových náležitostí nemůže považovat 
za řádné podání, proto je lepší použít formuláře dané  vyhláškou. 
2) Jaké povolení potřebuji ke stavbě plotu ?
a) Pokud  je do  výšky 1,8 m a nehraničí s komunikací a splňuje 
níže uvedené  podmínky:
    -  je v zastavěném  území 
    -  závazná stanoviska dotčených orgánů jsou  bez podmínek
    -  stavebník předloží : 
          - doklad o právu k pozemku
          - jednoduchý technický popis záměru s příslušnými výkresy
      -  souhlas vlastníků sousedních pozemků, jež mohou  být 
dotčeny
    - stavebník  vyvěsí  informaci  o jeho  záměru bezodkladně po 

té, co  jej oznámil na veřejně přístupném  místě u stavby  
nebo  pozemku,  na  němž   se  má  záměr  uskutečnit  po  dobu 

nejméně  30-ti  dnů,  pak  vydá   SÚ do  30-  ti  dnů   územní 
souhlas.       Územní souhlas platí  12 měsíců.

b)  Pokud  plot  hraničí  s komunikací,  či  je  vyšší,  pak  je  třeba 
územní rozhodnutí a stavební  povolení.
Takže v těchto případech žádné zjednodušení.
3) A co  přípojky  vody a kanalizace, jaké je třeba  povolení ?
Tak zde se zdá, že je to trochu jednodušší u přípojek do 50m.
Splní-li podmínky územního souhlasu ( viz otázka č.2), pak  není 
třeba  územní rozhodnutí a ohlášení a postačí  územní souhlas. 
Tyto  přípojky již nepodléhají kolaudaci.
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4) Jak  je to s komunikacemi?  Je povolení jednodušší ?
Vzhledem k tomu, že  vstoupila v platnost i   novela  zákona o 
pozemních  komunikacích,  nebude  možné  již  stavební  povolení 
na  účelové a místní komunikace  vydávat na našem  stavebním 
úřadě, ale stavebník se obrátí  se svou  žádostí o stavební povolení 
na příslušný silniční správní  úřad  na MěÚ Říčany, a to po  té,co 
si na SÚ Mnichovice vyřídí  územní  rozhodnutí.
Nelze  tedy  stavební   řízení   spojit,  jak  by  umožňoval   nový 
stavební zákon.
Navíc  vidím problém i  v tom,  že  vstoupila  v platnost   i  nová 
vyhláška 501/2006, která  řeší povinnou šíři veřejného prostoru 
pro  komunikaci.  Nyní  šíře  tohoto  prostoru,  pro  obousměrnou 
komunikaci vedoucí k rodinnému domu, musí být 8m!! Tzn. lidé, 
jež si nadělili pozemky v minulosti pro zástavbu a nepožádali o 
stavební povolení  do konce roku 2006, budou  muset pozemky 
přeparcelovat.
Další  důležitou  věcí   je,  že  před  podání   žádosti  o  stavební 
povolení,  např.  na  rodinný  dům,  musí   mít  parcela   vyřešen 
přístup – komunikaci.
5) U kterých  staveb je tedy viditelná  úleva? 
Tu spatřuji  pouze  u  opěrných  zdí  do  1  m výšky  nehraničících 
s komunikací. Zde není  třeba  žádné povolení.
6)  Jak  to,  že  soused  má  vydané  územní  rozhodnutí  na 
stavbu a já, jako vlastník sousedního pozemku, o tom nevím?
Nový stavební  zákon přinesl i  změnu v doručování. Nyní  byli 
lidé zvyklí, že pokud soused stavěl, dozvěděli se o tom obsílkou 
ze stavebního  úřadu. Nyní v obci, kde je schválen  územní plán, 
je   dle  zákona  doručováno   vlastníkům  sousedních  pozemků 
veřejnou   vyhláškou.  Pokud  si   tedy   nepřečtou   veřejnou 
vývěsku či neobjeví informativní cedulku na pozemku, teoreticky 
se o stavbě  nemusí  dozvědět. 
7) Kde se přesně dočtu,  jaké povolení  na konkrétní stavbu 
potřebuji.
Upřímně řečeno,  zákon  není  jednoznačný a  dle  mého mínění 
oproti starému stavebnímu  zákonu je nepřehledný. U některých, 
a to i obvyklých staveb, je navíc velmi složité posoudit, do jaké 
kategorie povolení  spadají. Musíme  tedy postupovat  dle rad  ze 
školení – posuzovat s citem. 
  

Andrea Hejná – SÚ Mnichovice

==========================================

NOVĚ  OTEVŘENO
KÁMEN 

  – prodej přírodního kamene
andezit, kvarcit, rula, vápenec, pískovec, břidlice
pro použití: v interiéru a exteriéru  

na dlažby, obklady, zdění
v zahradní architektuře 
kusové a dekorativní kameny, valouny a štěrky 

Prodejna:                             
Všechromy, u dálnice D1, exit 15,
silnice směr Velké Popovice,cca 250 m od dálnice
tel.724548233              www.kamenkonrad.cz

         =============================

Pronajme se garáž ve Fričově ulici. 
Informace na obecním úřadě v Ondřejově.

O Heřmanovi
Žil byl v jedné malé posázavské vísce jeden roztomilý kněz. Od 
Pána Boha dostal kromě víry tři velké dary: lásku k dětem, smysl 
pro humor a klobouk. Jeho jméno, Heřman Keymar, bylo známo 
nejen široko daleko, ale také vysoko. Každou neděli měl v kostele 
duchaplné a poutavé kázání, které lidé velmi rádi poslouchali a 
někteří dokonce i zapisovali. 

A jednou  takhle  o  půlnoci,  asi  tak  před  třiceti  nebo 
padesáti lety,  měl Heřman podivuhodný sen. Zjevil  se  mu sám 
anděl Páně. Byl oblečený v krásné sněhobílé říze, na hlavě měl 
zlatou čelenku a na nohou vietnamky. „Heřmane, synu Keymarův, 
zítra ráno vezmi děti, co chodějí na náboženství, a uteč s nima do 
Egypta.“ 

„Proč ne,“ na to Heřman, ale není to do Egypta trochu z 
ruky? Nestačilo by třeba do Senohrab?“

„Ne,“  trval  na  svém  posel  Boží,  do  Egypta  putoval 
Abrahám, Mojžíš i Josef a ty tam musíš taky, chlapče. Taková je 
vůle Nejvyššího.“

Heřman chtěl sice namítnout, že ti to tam to měli trochu 
blíž, ale jelikož měl úctu k hierarchii, neříkal nic a šel balit kufry. 
Druhý  den,  když  přišel  do  školy,  oznámil  dětem,  že  se  při 
náboženství půjde na výlet.  Děti  se radovaly,  skákaly a  křičely 
„Ať  žije  pan  farář!“,  až  je  soudružka  učitelka,  která  náhodou 
poslouchala za dveřmi, musela napomenout. 

Byl  to  fantastický  výlet.  Děti  nasadily  ostré  tempo, 
Heřman  klobouk  a  cesta  ubíhala  raz  dva.  Jak  se  blížila  státní 
hranice, začal se však Heřman poněkud potit, třebaže do Egypta 
bylo ještě dost daleko. Všechno ale dobře dopadlo. Když uviděli 
celníci osmdesát pochodujících dětí, mysleli si, že je to brigáda 
mládeže na stavbu nilské přehrady,  a  při  přechodu hranice jim 
ještě salutovali. Pouze nejstarší pionýr s kloboukem na hlavě se 
jim trochu nezdál. Když mu ho ale sundali a viděli, že má kolem 
krku červený šátek, pustili ho nakonec přes čáru také.

V Egyptě  se  dětem moc  líbilo.  Lezly  po  pyramidách, 
hrály  si  v  Nilu  s  krokodýly  a  vůbec  se  jim  nechtělo  domů.  I 
Heřman byl rád, že jim může vyprávět o Bohu, co chce, a nikdo 
mu do toho nekecá. Jen to strašné vedro mu nedělalo dobře. Proto 
každé  poledne,  kdy  vylezla  teplota  na  padesát  stupňů,  sundal 
palčáky,  a  když se nikdo nedíval,  rozepnul i  dva  knoflíčky na 
klerice. Není divu, že se pak těšil na noc, jak si po takovém dni 
odpočine. 

A právě jedné krásné egyptské noci, sotvaže zavřel oči a 
usnul, měl opět zvláštní sen. „Heřmane, Heřmane,“ promlouval k 
němu znovu anděl Páně. „Mluv, Pane, tvůj služebník naslouchá,“ 
ohlásil  se  Heřman, „co je  zase?“ „Nebezpečí  pro děti  částečně 
pominulo,“  pokračoval  jasný  hlas  cherubínův,  „vrať  se  s  nimi 
zpátky  domů!“.  „No  jo,  ale  co  když  mě  tam zavřou  nebo  mi 
seberou státní souhlas?“ obával se Heřman. „Jak to víš?“ divil se 
anděl, „to jsem ti měl sdělit až příště. Teď se ale musíš s dětmi 
rychle  vrátit  a  o  nic  jiného  se  nestarej.  Je  to  jasné?“  „Jasná 
zpráva,“, řekl Heřman a šel dětem oznámit, že se blíží faraon s 
vojskem, aby se spakovaly.

A jak to nakonec všechno skončilo? Inu dobře,  jako v 
pohádce. Všichni se vrátili šťastně domů a ve škole uspořádaly o 
svém  výletu  do  Egypta  besedu  s  názvem  „Jak  jsme  stavěli 
přehradu na Nilu“. 

Od té doby protekl Nilem  Sázavou nejeden hektolitr. Ale 
Heřman se vůbec nezměnil. Každého roku začátkem záři si nasadí 
klobouk, vydá se do ondřejovské školy, a když oznámí dětem, že 
s  nimi bude chodit  při  náboženství  na výlety,  přihlásí  se  mu i 
takové, kterým rodiče doma vykládají, že pochází z opice, a mají 
na první stránce rodinného alba King Konga.

P. S.  Dne 9.  března 2003 se Heřman vypravil  na svůj 
poslední výlet, vlastně návrat Domů. Chudák anděl Páně, zase s 
ním měl  plno  práce.  Spolu  se  všemi  svými  nebeskými  kolegy 
musel  dlouho  přepočítávat  hromadu  přinesených  hřiven,  které 
Heřman rozmnožil ze tří původních – lásky k dětem, smyslu pro 
humor a klobouku.

Jiří Barhoň, farář
(z knížky „Pane faráři, já vás budu muset zabít!“)

6 OZVĚNY
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Zajištění pečovatelských  služeb od 1. 1. 2007   

Vážení občané, 
jak jsme Vás již informovali, město Mnichovice s účinností od 1. 1. 2007 zajišťuje pečovatelské služby pro občany 

města Mnichovice a blízkého okolí.
Od 1. 1. 2007 byly dle rozhodnutí zastupitelstva města  poskytovány tyto služby do doby vydání vyhlášky 505/2006 , 

kterou se provádí některá ustanovení zákona o sociálních službách a to pedikúra, rozvoz obědů a nákupů . 
Zastupitelstvo města Mnichovice s účinností od 1. 2. 2007 rozhodlo v souladu s vyhláškou 505/2006 Sb. o zajišťování 

dalších služeb. 
Jaké služby si můžete objednat a za jakou cenu ?  

popis úkonu cena
A pomoc při zvládání běžných úkonů péče o vlast. osobu 

pomoc a podpora při podávání jídla a pití  85 Kč/hod.
B pomoc při osobní hygieně nebo poskytnutí podmínek

pro osobní hygienu:
B1 pomoc při úkonech osobní hygieny (koupání)  85 Kč/hod.
B2 pedikúra  85 Kč/ped.
C poskytnutí stravy nebo pomoc při zajištění stravy:

dovoz nebo donáška teplého jídla  12 Kč/oběd
D pomoc při zajištění chodu domácnosti:
D1 donáška vody, topiva  85 Kč/hod.
D2 nákup, dovoz  10 Kč/nákup
E zprostředkování kontaktu se společenským prostředím:

dovoz k lékaři a na úřad  85 Kč/hod.

Kdy a kde jsou pečovatelské služby poskytovány? 
Uvedené pečovatelské služby kromě služby pedikúra jsou zajišťovány ve všední dny ve vymezeném čase od 8.00 do 13.00 
hod. a to v domácnostech klientů.
Službu pedikúry  zajišťuje pro město Mnichovice pí Vejmelková v domě čp. 143, Pražská ulice (Čeřovka) každé pondělí od 
9.00 hod do 15. 30 hod, nebo kterýkoliv jiný den po dohodě s Vámi v případě, že máte uzavřenu smlouvu na pečovatelskou 
službu s městem, v tom případě  cena za pedikúru je z Vaší strany hrazena pouze 85,-Kč . Na požádání Vám může být služba 
poskytnuta přímo v domácnosti. Termín pedikúry si můžete sjednat přímo s  pí  Vejmelkovou  na tel: 323 660 938, mobil: 
728 367 030. 

Komu jsou pečovatelské služby poskytovány? 
Pečovatelské služby se poskytují osobám se sníženou soběstačností z důvodu věku či onemocnění. 

Kde si můžete pečovatelské služby objednat a co musíte předložit? 
Ti z Vás,  kteří  máte o pečovatelské služby zájem , splňujete tyto předpoklady a dosud nemáte  závaznou objednávku na 
pečovatelské  služby nebo uzavřenu smlouvu o zajištění  péče,  přijďte uzavřít  na Městský úřad Mnichovice  na pracoviště 
evidence obyvatel k pí Evě Kerbicové smlouvu . Co je nutno předložit?  Především platný občanský průkaz a  doporučení od 
Vašeho praktického  lékaře na zajištění pečovatelských  služeb.  

V případě jakýchkoliv nejasností Vám rádi poradíme a pomůžeme. 
Miroslava Vojtíšková,   tajemnice MěÚ Mnichovice 

SPORTOVNĚ KULTURNÍ CENTRUM V ONDŘEJOVĚ
Choceradská 62, 775 564 064, 777 668 212, skcvondrejove@seznam.cz 

Milí čtenáři Ozvěn. Vzhledem k tomu, že uzavíráme 1. pololetí letošního roku a blíží se doba dovolených a prázdnin, 
rádi bychom trochu zrekapitulovali dění v našem Sportovně kulturním centru v Ondřejově. V současné době organizujeme 20 
sportovních a 12 kulturně vzdělávacích kurzů,  které navštěvuje téměř 300 účastníků z Ondřejova a širokého okolí.  Další 
přicházejí  do příjemného prostředí  naší  dětské herny a posilovny.  V posledním roce jsme uskutečnili  mnoho sportovních 
víkendových  akcí  se  špičkovými  lektorskými  osobnostmi,  např.  s  Olgou  Šípkovou  (mistryní  světa),  Janou  Havrdovou 
(moderátorkou Sama doma), Katkou Bímanovou a Michalem Šubrem (oblíbenými instruktory celorepublikových kongresů), 
Patricii Procházkovou (podnikatelkou roku 2006 z agentury AISHA) a dalšími. Pořádali jsme také řadu akcí pro nejmenší a 2 
divadelní představení.

Na konci května se konala velice úspěšná Akademie SKC.
Na programu byla ryze profesionální i amatérská vystoupení, minipárty a výstava. Návštěvníci si mohli prohlédnout  prostory 
Sportovně kulturního centra a fotogalerii z našich akcí. 

Mezi profesionální vystoupení patřil velmi úspěšný taneční pár Tomáš Vašíček a Gábina Coufalová z Fuego Říčany – 
zatančili  celou škálu latinsko -  amerických tanců. Své závodní sestavy předvedly mistryně republiky a reprezentantky ve 
sportovním aerobiku  z Fitness  Clubu Olgy  Šípkové,  pod  vedením trenérky  Ivy  Šramlové.  Příjemným oživením byla  i  3 
vystoupení hostů z hudebně - dramatického kroužku ze Stránčic. Na programu byly také ukázky a vystoupení účastníků 
některých našich kurzů: předškolních dětí s rodiči z kroužku Tanečky a cvičení, Badmintonu, Pohybových her, Aerobiku a Hip 
Hopu. Zazpívaly a zahrály děti z kytarového kroužku. 

Po občerstvení na mini party se diváci přesunuli do prostor společenského sálu, kde si mohli prohlédnout výstavu 
obrazů významné malířky našeho kraje Evy Visňákové. Tato prodejní výstava pokračuje až do konce června, vždy od pondělí 
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do čtvrtka od 17,00 do 20,00 hod. Eva Višňáková  pracovala 20 let v krátkém filmu Bratři v triku a spolupracovala na animaci 
večerníčků, např. Krteček a Rumcajs. Součástí výstavy byly také obrazy z paličkované krajky Naďi Karlické z Ondřejova a 
výstava výtvarných prací dětí z keramického a výtvarného kroužku. 

Poslední měsíc 1. pololetí 2007 červen byl v našem centru rovněž ve znamení mnoha různorodých akcí.
2. 6. v 17,00 hod - přednáška o Zvonařství našeho nejlepšího zvonaře pana Petra Manouška, představuje nevšední 

práci a historii zvonařství, hudební nahrávky zvonů a zvonkoher s filmovou dokumentací.
            10.6. v 9 hod  -  Dance aerobik  a  P – Class pro formování postavy se skvělým Michalem Šubrem, instruktorem 
největšího fitness centra v Praze Factory Pro. 
            17.6. v 9 hod  - Orientální břišní tance s Patricií Procházkovou, majitelkou a lektorkou agentury AISHA.

Už teď se na Vás těšíme v září, kdy zahajujeme 2. pololetí (září 2007 – leden 2008). Zápis do nových kurzů na se 
bude konat 10.  až 14. září od 17,00 do 19,00 hod.

Aktuální   informace  o  našich  kurzech  a  akcích  najdete  na  našich  internetových  stránkách 
(www.obecondrejov.cz/skcentrum) .                                                                    

Hana Zichová 

                S                S  P O L E Č E N SP O L E Č E N S  KK  Á     R U B R I K A            Á     R U B R I K A            
Jubilea: květen, červen

Miroslav Kolka, Ondřejov 86 let
Jiřina Kratochvílová, Ondřejov  86 let
Zdeňka Trojánková, Třemblat 84 let
Ladislav Bouček, Ondřejov 81 let
Blažena Císařová, Třemblat 91 let
Miloslava Křivánková, Turkovice 80 let
Božena Poláčková, Ondřejov 89 let

Všem oslavencům srdečně blahopřejeme 
a přejeme pevné zdraví do dalších let !!!

    Noví občánci

Radim Blažek, Turkovice
Alex Stalmacher, Turkovice

Vítáme mezi nás  
a přejeme hodně zdraví a spokojenosti !

     Úmrtí
   Jaroslav Šikl, Ondřejov
   Milan Kmoch, Turkovice
   Jaroslav Vycpálek, Ondřejov
   Ladislav Křivský, Ondřejov
   Dagmar Ročáková, Ondřejov

Poděkování:
Děkuji Obecnímu úřadu za blahopřání k mým narozeninám. Paní Staňkové a p. Novotné děkuji za 

dárek a milou návštěvu.
                                                                                  Kölblová Růžena

Chtěli bychom poděkovat všem, kteří se přišli rozloučit s naším tatínkem a dědečkem, panem 
Jaroslavem Vycpálkem.

Děkujeme ZD Agro Ondřejov,  ondřejovským rybářům a ondřejovským Hasičům za květinové 
dary, zároveň děkujeme Hasičům za důstojný doprovod na místní hřbitov.

Ještě jednou bychom chtěli poděkovat těm, kteří našemu taťkovi pomohli  při jeho úrazu 29. 
března 2007 na ondřejovském náměstí – Tomášovi Keclíkovi, Míle Švandové, MUDr. Kölblové, paní 
Zuzaníkové, Pepovi Švandovi.
                                                                                  Lenka Rajdlová s rodinou        

Touto cestou děkujeme ondřejovským hasičům a všem, kteří se dne 18. 5. 2007 zúčastnili 
posledního rozloučení s naším tatínkem a dědečkem Jardou Vycpálkem. 

Za rodinu dcera Jana Stonová.

Vydává OÚ Ondřejov. Šéfredaktor Ing. P. Řezba. 

Registrováno zn.MK ČR E 12695. CENA: 5 Kč
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Závěrečný účet obce Ondřejov za rok 2006
1. Výsledky hospodaření – stručný přehled o plnění rozpočtu k 31.12. 2006  v Kč      
                                                         Platný rozpočet                  Skutečnost         % plnění               
PŘÍJMY
 Daňové příjmy
(daň z příjmů fyz.osob ze závislé
činnosti, právnických osob,podni-
kání, DPH, správní a místní popl.,
z nemovitostí apod.)                           7 960 000                        8 404 271                105,58
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Nedaňové příjmy
(nájmy z pozemků,nebyt.prostor,
stočné,prodej dřeva apod.)                 1 856 243                        1 922 894                 103,59
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Kapitálové příjmy
(příjmy z prodeje majetku)                    116 000                           106 679                   91,96
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Přijaté dotace                                   1  645 047                        1 645 047                 100,00                    
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Rozpočtové příjmy celkem             11 577 290                       12 078 891                104,33                   

VÝDAJE
Běžné (provozní) výdaje                   11 022 148                        10 379 141                94,17 
Kapitálové (investiční) výdaje           2  676 000                         2  631 397                98,33 

Rozpočtové výdaje celkem              13 698 148                       13 010 538                 94,98   
 
Příjmy – výdaje                           -   2 120 858                        -   931 647   
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------
2. Financování  

7. splátka návratné finanční výpomoci na  kanalizaci ve Třemblatech                   91 100
Zbývá ještě splatit:  194 043   

      Do financování výdajů  obce v roce 2006 byly zapojeny prostředky uspořené v minulých letech na běžném účtu.
Zůstatky na bankovních účtech obce k 31. 12. 2006                      
(včetně prostředků rezerv.fondu):                                         6 495 259,69  Kč
                               
3. Souhrnné výsledky inventarizace majetku  a závazků obce    - stav k 31. 12. 2006  

Dlouhodobý nehmotný majetek                         1 009 723, 47
Dlouhodobý hmotný majetek                            96 010 688,96
Zásoby                                                                      96 395,08 
Pohledávky                                                             376 591,50
Finanční majetek                                                           718,00 
Prostředky rozpočt.hospodaření                          6 495 259,69
Krátkodobé závazky                                              234 299,00

4. Finanční vypořádání dotací     
     Finanční vypořádání bylo provedeno a předáno na Krajský úřad Středočeského kraje. Celkový objem poskytnutých 
účelových dotací obci, podléhajících finančnímu vypořádání, činil 797 812,- Kč
5. Výsledky hospodaření příspěvkových organizací města  - hospodářský výsledek (zisk)

 Mateřská škola                                                                    63 162
 Základní škola                                                                     98 802
  Sportovně kulturní centrum ( pouze za II. pololetí)           40 023

6.   Ověření hospodaření obce 
      Hospodaření obce bylo přezkoumáno odborem kontroly Krajského úřadu Středočeského kraje se závěrem, 
       že nebyly zjištěny chyby a nedostatky.  

     Závěrečný účet  obce Ondřejov je v plném rozsahu včetně příloh  k nahlédnutí na obecním úřadě.



Nemocnice Rudolfa a Stefanie Benešov, a. s.
nemocnice Středočeského kraje
Centrum rekondičních, rehabilitačních
a sociálních služeb Chocerady

 Věc: Referát o Centru služeb Chocerady

Vážení čtenáři,
  chtěla bych Vás touto cestou seznámit s Centrem rekondičních, rehabilitačních a sociálních služeb 
v Choceradech. Centrum je součástí Nemocnice Rudolfa a Stefanie Benešov a.s. Objekt se nachází v rekreační 
oblasti Posázaví, obklopen krásnou přírodou, obcí Chocerady protéká řeka Sázava a v blízkém okolí je spousta 
historicky zajímavých míst. Okolní krajina je jako stvořená pro turistiku a cykloturistiku. Velká zahrada láká 
k posezení na lavičkách, pro aktivnější jsou připraveny venkovní pingpongové stoly, hřiště na míčové hry, 
venkovní bazén, pro děti houpačky prolézačky a kolotoče, večer je možné posedět u ohně nebo grilovat. 
Parkoviště je v areálu Centra.
  Naší prioritou je poskytovat služby aktivním seniorům, kteří nemají žádné závažné zdravotní problémy, 
nejsou inkontinentní a pokud možno bez pohybového omezení. Těmto seniorům nabízíme pobytové a 
ambulantní služby v podobě týdenních stacionářů ( nástup do Centra v pondělí v 6:30 hod. a ukončení pobytu 
v pátek v 18:30 hod., jedná se o 5 dní a 4 noci ) nebo denních stacionářů ( nástup do Centra ráno v 6:30 hod. a 
odjezd z Centra v 18:30 hod. ). V průběhu pobytu je připraven dopolední a odpolední ergoterapeutický program 
dle potřeb, schopností a zájmů jednotlivých klientů.    
    Ubytování je pro 18 osob zajištěno v jedno nebo dvoulůžkových kompletně vybavených pokojích.  
    Denního stacionáře může využít cca 20 lidí, kteří mají pro sebe určené pánské a dámské šatny 
s uzamykatelnými skříněmi a sprchovým koutem. 
    Nejsme vedeni jako zdravotnické zařízení a proto není v současné době možné poskytovat služby přes 
zdravotní pojišťovnu. Vše si hradí klient sám. Při nástupu do Centra je sepsána s klientem ,,Smlouva o 
poskytnutí sociální služby“, na jejímž podkladě lze žádat o finanční podporu na obecním úřadě obce s rozšířenou 
působností. 
  Po klientovi požadujeme zprávu o jeho současném zdravotním stavu, která musí být podepsána lékařem. 
Seniorům jsme schopni zajistit smluvní dopravu do Centra.
    Cena za celodenní stravu a ubytování činí 300,- Kč, vybrané služby se hradí zvlášť.
  Ceníky služeb zašleme na vyžádání nebo předáme při osobní návštěvě, ke které Vás touto cestou srdečně 
zvu.
  Všichni zaměstnanci jsou v rámci školení BOZ a PO poučeni o poskytování první pomoci.
  Při zdravotních potížích, úrazech,… je zajištěna péče v návaznosti na služby Nemocnice Benešov, smluvním 
praktickým lékařem nebo zdravotnickou záchrannou službou.

Nabízíme možnost využití těchto služeb: 
Individuální cvičební program s vyšetřením ( cena je od 450,- )

 Klasická masáž těla ( cena od 80,- do 450,- dle druhu masáže )
 Aromatická masáž těla ( cena od 110,- ) 
 Tepelné rašelinové obklady ( cena od 20,- )
 Anticelulitidní program ( skořicová masáž cena 120,- až 190,- )
 Masáž dlaní a kaprálů ( cena 80,- )
 Perličkové koupele chodidel ( cena 39,- za 20 min. )
 Suché uhličité koupele (cena 230,- při první návštěvě, v ceně je specielní vak na opakované použití, 

který zůstává klientovi. Následné koupele jsou za 180,-)
 Pedikérské služby ( cena od 110,- )
 Kadeřnické služby ( bezkonkurenční ceny )
 Sauna ( cena 100,- za 1 hodinu pro 1 osobu )

  Celodenní stravu zajistí Naše kuchyně, na přání lze připravit minutky nebo dietní stravu. Jídlo se podává 
v prostorné jídelně, která slouží též jako společenská místnost, kde je možné sledovat televizní programy, filmy 
na videu nebo DVD přehrávači. V jídelně je umístněn automat na kávu, chlazené nápoje a rychlé občerstvení.  
  Veškeré námi nabízené služby mohou kromě seniorů využít také lidé v produktivním věku k rekondici 
organismu nebo rekreaci s rodinou. Firmám nabízíme možnost uspořádat v našich učebnách školení a 
semináře.
  Kapacita učeben určených pro semináře a školení je 30 – 35 míst. K využití je připraveno video, DVD 
přehrávač, flipchart, televizor a dataprojektor.

  Věřím, že Vás nabídka zaujala a společně s ostatními zaměstnanci se budeme velice těšit na Vaši 
návštěvu.

S přátelským pozdravem    Jitka Hlídková ,  manažerka péče o klienty
tel.: 317 700 042

e-mail: jitka.hlidkova@hospital-bn.cz

mailto:jitka.hlidkova@hospital-bn.cz
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Milí čtenáři Ozvěn. Vzhledem k tomu, že uzavíráme 1. pololetí letošního roku a blíží 
se doba dovolených a prázdnin, rádi bychom trochu zrekapitulovali dění v našem Sportovně 
kulturním centru v Ondřejově. V současné době organizujeme 20 sportovních a 12 kulturně 
vzdělávacích kurzů, které navštěvuje téměř 300 účastníků z Ondřejova a širokého okolí. Další 
přicházejí  do příjemného prostředí  naší  dětské herny a  posilovny.  V posledním roce jsme 
uskutečnili  mnoho  sportovních  víkendových  akcí  se  špičkovými  lektorskými  osobnostmi, 
např.  s  Olgou  Šípkovou  (mistryní  světa),  Janou  Havrdovou  (moderátorkou  Sama doma), 
Katkou  Bímanovou  a  Michalem  Šubrem  (oblíbenými  instruktory  celorepublikových 
kongresů), Patricii  Procházkovou (podnikatelkou roku 2006 z agentury AISHA) a dalšími. 
Pořádali jsme také řadu akcí pro nejmenší a 2 divadelní představení.

Na konci května se konala velice úspěšná Akademie SKC.
Na  programu  byla  ryze  profesionální  i  amatérská  vystoupení,  minipárty  a  výstava. 
Návštěvníci si mohli prohlédnout  prostory Sportovně kulturního centra a fotogalerii z našich 
akcí. 

Mezi  profesionální  vystoupení  patřil  velmi  úspěšný  taneční  pár  Tomáš  Vašíček  a 
Gábina Coufalová z Fuego Říčany – zatančili celou škálu latinsko - amerických tanců. Své 
závodní  sestavy  předvedly  mistryně  republiky  a  reprezentantky  ve  sportovním  aerobiku 
z Fitness Clubu Olgy Šípkové,  pod vedením trenérky Ivy Šramlové.  Příjemným oživením 
byla i 3 vystoupení hostů z hudebně - dramatického kroužku ze Stránčic. Na  programu  byly 
také  ukázky  a  vystoupení  účastníků  některých  našich  kurzů:  předškolních  dětí  s rodiči 
z kroužku Tanečky a cvičení, Badmintonu, Pohybových her, Aerobiku a Hip Hopu. Zazpívaly 
a zahrály děti z kytarového kroužku. 

Po občerstvení na mini party se diváci přesunuli do prostor společenského sálu, kde si 
mohli  prohlédnout  výstavu  obrazů  významné  malířky  našeho  kraje  Evy  Visňákové.  Tato 
prodejní výstava pokračuje až  do konce června, vždy od pondělí do čtvrtka od 17,00 do 
20,00 hod. Eva Višňáková  pracovala 20 let v krátkém filmu Bratři v triku a spolupracovala na 
animaci  večerníčků,  např.  Krteček  a  Rumcajs.  Součástí  výstavy  byly  také  obrazy  z 
paličkované krajky Naďi Karlické z Ondřejova a výstava výtvarných prací dětí z keramického 
a výtvarného kroužku. 

Poslední měsíc 1. pololetí 2007 červen je v našem centru rovněž ve znamení mnoha 
různorodých akcí.

2.  6.  v 17,00 hod -  přednáška o Zvonařství našeho nejlepšího zvonaře pana Petra 
Manouška,  představuje  nevšední  práci  a  historii  zvonařství,  hudební  nahrávky  zvonů  a 
zvonkoher s filmovou dokumentací.
            10.6. v 9 hod  -  Dance aerobik  a  P – Class  pro formování postavy se skvělým 
Michalem Šubrem, instruktorem největšího fitness centra v Praze Factory Pro. 
            17.6. v 9 hod  -  Orientální břišní tance s Patricií Procházkovou, majitelkou a 
lektorkou agentury AISHA.

Už teď se na Vás těšíme v září, kdy zahajujeme 2. pololetí (září 2007 – leden 2008). 
Zápis do nových kurzů na se bude konat 10.  až 14. září od 17,00 do 19,00 hod.

Aktuální  informace o našich kurzech a akcích najdete na našich internetových  
stránkách (www.obecondrejov.cz/skcentrum) .                                                                    

Hana Zichová 

http://www.obecondrejov.cz/skcentrum
mailto:skcvondrejove@seznam.cz
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